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l. Dlaczego miasto maj4c wiedzg, 2ew przypadku przebudowy alei Jana Pawla II
ruch i objazd bgdne ulicami MielEcinskq i Brzezinow4, nie wykorzystalo

naleirycieremontu tych ulic. Nie wypehriono wszystkich ubytk6w w jezdni, i
teraz przy duLrym natghenturuchu jest to szczeg6lne uciqiliwe <ila pojaz'dow.,

or az b ezpi eczef stw a na dr a dze. Ap eluj g, aby planowany w naj blizs zym czasie

remont ne.wralgicznego odcinka ulicy Brzezinowej od ulicy Szkolnej do ulicy
Bluszczowej byt jak najmniej uci4diwy dla kierowc6w nie tylko naszego

,--r miasta.
( z. )Vfieszkafucy Michelina skar?4 sig na brak koszy na Smieci na wigkszoSci ulic

-lnaszego 
osiedla. Kosze w rejonie plac6w zabaw i lokalnego parku to

lzdecydowanie za.m*o na tak rozlegtym terenie.
{lfnffificy Zaznfficza domagaje iiE ustawienia kosz6w na Smieci w rejonie i

samego pr,zejiciapod torowiskiem kolejowym, niedawno oddanym do uzytku.
Na ulicy Sw. Antoniegoprry posesji o mrmerze 44 stoi calkowicie uschnigte
drzewo lipy. Proszg o jego usunigcie, bo stanowi to zagtohente dla os6b i
poj azd6w przemieszczaj4cych sig obok.
Pan zamreszkaly przy ul. Reymonta
ponownie prosi pana prerydenta o umoZliwienie mu wykupu nieruchomoSci
Lrt6rq zajmuje, wrazz udzieleniem stosownej bonifikaty. Jako gl6wny najemca
polowy budynku wraz ze schorowanym 80 letnim bratem, oraz c6rkqz
dwojgiem dzieci. Deklaruje po wykupie generalny remont, orazprzylqczente
sig do sieci MPEC-u, co uwolniloby miasto od sporych naklad6w finansowych
nr,iEzarrych chociuhby z likrdaciq pieca CO. Ta rodzina nrjeszka tam od wielu
lat, a od 2015 roku bezskutecznie stara sig o wykup czg6ci kt6r4 zajmu11.
Ponownie w ich imieniu proszg o porylywne rozpatrzenie ich wniosku.
Pro szg o informacj g, ile podm i ot6w go spod n czy ch pr ow adzqcych dzialalnoSd
we Woclawku skorzystalo z pomocy miasta w okresie trwaj4cej pandemii
koronawirusa. Ile lokali gastronomicmych, bar6w i hoteli skorzystalo ze
zrvolnienia podatku od nieruchomoSci, zawartego w uchwale Rady Miasta na
t4 okazjg.
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